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Protokół Nr LXIII/23 

z LXIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 23 marca 2023 r.  

w godzinach od 12.00 do 14.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

LXIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, radnego powiatowego - 

Andrzeja Banaszyńskiego, radnych Rady Gminy, Sekretarz Gminy – P.Alicję Kędracką, 

dyrektora Szkoły Podstawowej w Mieścisku – P.Natalię Pałczyńską, dyrektora Przedszkola 

„Leśne Ludki” w Mieścisku – P.Danutę Ciszewską, kierownika ośrodka Pomocy Społecznej w 

Mieścisku – P.Irenę Woźniak, dyrektor Centrum Usług Wspólnych – P.Aleksandrę Rataj, 

kierownik referatu ochrony środowiska – P.Natalię Włodarczak, mecenasa – P.Michała 

Walkowiaka, sołtysów wsi, inspektor ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę Kujawę i 

informatyka – P.Piotra Mnichowskiego.  

(Lista obecności gości na sesji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że sesja jest nagrywana i transmitowana, 

administratorem danych jest Gmina Mieścisko, a klauzula informacyjna zamieszczona jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Mieścisko i na drzwiach sali sesyjnej Urzędu Gminy. 

Adn. 2 – Stwierdzenie quorum 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o elektroniczne potwierdzenie obecności 

na sesji, po czym stwierdziła, że na sesji na 15 radnych obecnych jest 11, co stanowi quorum, 

a zatem Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał.  

(Radni nieobecni: Marta Mączyńska, Janusz Lipkowski, Robert Kozłowski i Rafał Borowiak) 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Adn. 3 – Przedstawienie porządku obrad LXIII sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad sesji został dostarczony  

z wyprzedzeniem i następnie zwróciła się z zapytaniem czy ktoś wnosi do niego zmiany ? 

Do porządku posiedzenia zgłosił wniosek formalny Wójt wnosząc o zmianę porządku obrad 

poprzez rozszerzenie o 2 projekty uchwał: 

1) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok 2023, 

2) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy finansowej na lata 

2023-2032. 

Na pytanie Przewodniczącej Rady czy są inne zmiany ? Takich nikt nie zgłosił. W związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady poddała wniosek Wójta w pierwszej kolejności o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej budżet na 2023 rok. 

Na 11 radnych obecnych na sesji, jednogłośnie zdecydowano o wprowadzeniu do porządku 

obrad w/w projektu.  

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 3 do protokołu). 
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Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały zmieniającej WPF. 

Na 11 radnych obecnych na sesji, jednogłośnie zdecydowano o wprowadzeniu do porządku 

obrad w/w projektu uchwały.  

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu) 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad sesji o 2 projekty uchwał został 

rozszerzony. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad po zmianach: 

1.Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad LXIII sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia zmian. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

5. Zapytania sołtysów. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7.Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii oraz wystąpienia z wnioskiem o nadanie 

statusu miasta miejscowości Mieścisko. 

9. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok 2023, 

10. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy finansowej na 

lata 2023-2032. 

11.Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
w 2022 roku.  
12. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Mieścisko z działalności za 

rok 2022. 

13. Interpelacje i zapytania radnych 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie. 

 

  

Adn. 4 – Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w 

biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń a zatem zgłosiła wniosek o jego przyjęcie 

bez odczytywania prosząc radnych o oddanie głosu za pomocą urządzeń elektronicznych. 

Protokół z ostatniej sesji w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie przy 13 głosach „za”. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Adn.5 – Zapytania sołtysów 

Sołtysi nie zabrali głosu. 

 

Adn. 6 – Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Do sprawozdania zgłosili zapytania następujący radni: 
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- radny Rodzewicz – zapytał czego dotyczyło spotkanie w sprawie drogi 190 i co z niego 

wynikło; 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że przedmiotem rozmów z włodarzami gmin sąsiednich była 

sprawa możliwości połączenia ścieżką rowerową oraz kwestia kontynuacji remontu drogi 190 

na obszarze gminy. Jest duża szansa, że w tym roku będzie kontynuacja remontu drogi na 

odcinku od Zbietki do ronda na Rudzie. Jeśli chodzi o plany  ścieżki rowerowej to Wojewódzki 

Zarząd Dróg w przyszłym roku zarezerwuje grunty i rozpocznie procedurę na wykup gruntu 

pod ścieżkę rowerową. Na spotkaniu był również zgłoszony wniosek mieszkańców Jaroszewa 

Pierwszego o oznaczenie odcinka drogi jako teren zabudowany oraz ograniczenie prędkości i 

to zostanie przygotowane w tym roku. 

Podczas spotkania z dyrektorem WZD poruszono temat budowy ronda przy restauracji 

„Herbowa” w Mieścisku, co spotkało się z pozytywną opinią. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi Załącznik Nr 6 do 

protokołu). 

- radny Karasiewicz – zapytał o szczegóły rozmów z rolnikami w sprawie dzierżawy gruntów 

od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że zgłosiła się do niego grupa kilkunastu rolników, którzy byli 

zainteresowani dzierżawą gruntu od KOWR-u w Budziejewie. Jest to 250 ha. Rolnicy 

postulowali dzierżawę na mniejsze parcele. Wójt przeprowadził w tej sprawie rozmowę z 

dyrektorem KOWR-u, który poinformował, że nie ma parcelacji ziemi w mniejszych częściach 

i taką informację przekazał zainteresowanym rolnikom, że ich postulat nie spotkał się ze 

zrozumieniem 
 

Adn. 7 - Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy przedstawili sprawozdania z prac Komisji w 

okresie międzysesyjnym: 

- radny Marian Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła 1 posiedzenie, którego tematem była: Kontrola 

realizacji inwestycji prowadzonych na terenie gminy Mieścisko (zakres rzeczowy i finansowy) 

za rok 2022. 

Przewodniczący Komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli oraz wnioski. 

- radny Tomasz Drożdżyński – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu: 

Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła 1 posiedzenie w dniu 10 marca br., którego 

tematem było: „Zapoznanie ze stanem oświetlenia na terenie gminy Mieścisko oraz informacją 

na temat aktualnie prowadzonych inwestycji związanych z oświetleniem ulic oraz zasadności 

montażu lamp z odnawialnych źródeł energii”. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji odczytał na sesji protokół z posiedzenia. 

- radny Tomasz Kozłowski – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu 
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Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja od ostatniej sesji nie odbyła żadnego 

posiedzenia 

- radny Roman Kulczyński – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 posiedzenie w dniu 15 marca br., którego tematem było: 

„Zapoznanie ze sprawozdaniem na temat stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie gminy za rok 2022”.W posiedzeniu udział wzięła Komendant Komisariatu Policji w 

Skokach oraz dzielnicowi z terenu gminy. 

Przewodniczący Komisji przedstawił obszerne sprawozdanie z odbytego posiedzenia oraz 

wnioski Komisji. 

Do przedstawionych sprawozdań nikt nie zgłosił zapytań. 

 

Adn.8 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii oraz wystąpienia z wnioskiem o 

nadanie statusu miasta miejscowości Mieścisko. 

Tytułem wstępu do projektu uchwały Wójt Gminy – Przemysław Renn poinformował, że 

przedkładana projekt uchwały zgodnie z wszczętą procedurą dot. nadania statusu miasta 

m.Mieścisko. Następnie udzielił głosu Sekretarz Gminy – P.Alicji Kędrackiej na temat 

zgromadzonej dokumentacji do ubiegania się o status miasta. 

Sekretarz Gminy na wstępie przypomniała warunki konieczne do spełnienia aby uzyskać status 

miasta. 

Wniosek o nadanie statusu miasta należy złożyć do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego do dnia 31 marca br. 

Z kolei przedstawiła etapy do czasu wystąpienia z wnioskiem o nadanie statusu miasta:  

1) podjęcie uchwały o przeprowadzeniu konsultacji społecznych, 

2)akcja promocyjna: wydano broszurki informacyjne dla mieszkańców oraz ankiety 

konsultacyjne dla wyrażenia opinii: za, przeciw, wstrzymuję się; 

3) przeprowadzenie konsultacji w okresie od 6 do 17 marca br. w wersji papierowej do urny 

lub przesłanie skanu w wersji elektronicznej; 

4) podsumowanie konsultacji oraz w międzyczasie gromadzenie dokumentów koniecznych do 

złożenia wniosku. 

Na ekranie multimedialnym został radnym pokazany wniosek, jaki zostanie przesłany do 

Ministra, który stanowi Załącznik do niniejszej uchwały. We wniosku na wstępie zostały 

przedstawione wyniki przeprowadzonych konsultacji społecznych, które radnym i sołtysom 

zostały przesłane przed sesją. W konsultacjach, na 5.928 zł wszystkich mieszkańców udział 

wzięło 7%. Sekretarz Gminy przedstawiła na sesji wyniki konsultacji.  

(Wyniki konsultacji przedłożone przez Wójta Radzie Gminy stanowią Załącznik Nr 7 do 

protokołu). 

Następnie w punktach podała co zawiera wniosek oraz jego Załączniki. 

Po podjęciu na dzisiejszej sesji uchwały zostanie ona skierowana do Wojewody, który ma 30 

dni na jej rozpatrzenie pod kątem prawnym. 

Będąc przy głosie P.Sekretarz udzieliła odpowiedzi na pytanie zgłoszone na ostatniej sesji dot. 

możliwości hodowli zwierząt gospodarskich w przypadku uzyskania przez Mieścisko statusu 

miasta ? Otóż to regulują przepisy uchwalone przez Radę w uchwale o utrzymaniu czystości i 
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porządku w gminach oraz Program opieki nad zwierzętami, więc nie ma innych ograniczeń jak 

uchwała Rady Gminy. 

- radny Kulczyński – mieszkańcy często pytali co będzie z podatkami jak zostaniemy miastem? 

- Wójt – kwestię związaną z podatkami tak jak do tej pory reguluje Rada Gminy. Te wszystkie 

podatki, które Rada ustaliła będą. Podatki z roku na rok rosły bo taka była potrzeba. Na 2023 

rok wzrosły o stopień inflacji. Kwestie podatków jeśli chodzi o procedury pozostają bez zmian; 

- radny Kozłowski Tomasz – jako osobistą refleksję wskazał, że dziwi tak niska frekwencja. Jako 

radny rozniosłem osobiście 200 ankiet. Zainteresowanie konsultacjami w sprawie nadania 

statusu miasta było małe. 

- radny Karasiewicz Tomasz – zwrócił uwagę, że w Skokach, które są miastem rolnicy nie dostali 

tzw. „ONW” z tytułu dopłat bezpośrednich; 

- Wójt – wyjaśnił, że ONW jest przyznawane na określony okres czasu i nigdy nie ma gwarancji 

że będzie to na zawsze. 

- radna Mazurek – patrząc na małą ilość oddanych głosów zaproponowała na przyszłość 

zmienić zasady głosowania. Mamy takie narzędzie jak budżet obywatelski i możnaby z tego 

skorzystać tj. głosowanie przez internet. Będąc przy głosie wyraziła swoją opinię pozytywną 

żeby Mieścisko było miastem. Jak nie robimy zmian to nie idziemy naprzód. 

- radny Kulczyński – małe zainteresowanie mieszkańców w konsultacjach upatrywał w małym 

zaangażowaniu sołtysów i radnych. Może w tej sytuacji wartoby się zastanowić nad propozycją 

P.Przewodniczącej Rady. Wszyscy mieszkańcy pytali się czy wzrosną podatki ?Myślę, ze było 

za mało przekonania, że Mieścisko może na tym zyskać. 

- Wójt – w odpowiedzi na głos radnego po części z jego opinią zgodził się, po części nie. 

Informacja o przystąpieniu do nadania statusu miasta dla m.Mieścisko była przedstawiona na 

kilku zebraniach wiejskich, informacja była podawana przez lokalne i regionalne media 

(Poznań), przygotowany został zestaw informacji nt. kilku najczęściej zadawanych pytań. Niska 

frekwencja ilościowa była nie tylko w Mieścisku ale tez w innych wsiach. Porównywalny jest 

odsetek procentowy 80% osób za w Mieścisku do liczby biorących udział w głosowaniu i we 

wsiach jest to podobnie rozłożone. Ci co chcieli wyrazili swoje opinie. Dla przypomnienia Wójt 

podał wyniku głosowania elektronicznego przy budżecie obywatelskim kiedy decyduje się o 

pieniądzach to zagłosowało 20 %.W przypadku tej uchwały o konsultacjach to można się 

cieszyć, że tak kilkaset osób wzięło udział.Za dobrą monetę trzeba wziąć jak duży jest odsetek 

opinii pozytywnych. Wójt na zakończenie zwrócił się do Rady o pozytywne zaopiniowanie 

wniosku o nadanie statusu miasta i podjęcie uchwały. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

Na 11 radnych obecnych na sesji: 9 głosowało „za” i 2 radnych „wstrzymało się od głosu”. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia opinii oraz wystąpienia z wnioskiem o nadanie statusu miasta 

miejscowości Mieścisko stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Adn. 9 - Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok 

2023. 

Propozycje zwiększeń i zmniejszeń w dochodach i wydatkach budżetu Gminy przedstawił 

Wójt Gminy – Przemysław Renn. 
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W wyniku zmian zwiększa się dochody budżetu o kwotę 9.713,31 zł oraz zwiększa się wydatki 

budżetu o kwotę 211.705,94 zł, w wyniku których min.: 

Zwiększa się dochody min.: 

- o 7.000 zł – z tytułu opłaty eksploatacyjnej, 

- 0 11.376 zł z tytułu środków otrzymanych z Funduszu Pomocy na dodatkowe zadania 

oświatowe, 

- zwiększa się dochody o kwotę 5.610,00 zł z tytułu otrzymanych środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na dodatek elektrycznych 

W dochodach budżetu zmniejsza się dochody o kwotę 22.419,80 zł w związku z niższym niż 

planowano wymiarem opłaty za odpady; 

W wydatkach budżetu min.: 

- zwiększa się wydatki o kwotę 30.000 zł z przeznaczeniem na dopłatę do wody i ścieków, 

- zwiększa się wydatki o kwotę 15.000 zł z przeznaczeniem na organizację Wystawy Koni 

Hodowlanych, 

- o kwotę 161.895 zł na realizację programu „Cyfrowa Gmina” na zakup sprzętu 

komputerowego, 

- o kwotę 35.000 zł z przeznaczeniem na usuwanie odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka 

do owijania balotów, opakowań po nawozach, 

- o 31.000 zł na usługi remontowe w świetlicach wiejskich, 

- o kwotę 30.000 zł z przeznaczeniem na dopłatę do wody i ścieków; 

Ponadto zwiększa się przychody budżetu gminy o kwotę  211.992,63 zł, w tym: 

- 40.257,63 zł to nadwyżka dochodów nad wydatkami dotyczy Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

- 171.735,00 zł – przychody pochodzą ze środków otrzymanych w 2022 roku na realizację 

 programu „Cyfrowa Gmina”. 

Ponadto dokonuje się zmian w wydatkach w ramach funduszu sołeckiego. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni zgłosili zapytania: 

- radny Kulczyński – czego dotyczą wydatki na organizację Wystawy Koni Hodowlanych ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że w tym roku gmina Mieścisko jest współorganizatorem 

Wystawy, którą organizuje Stowarzyszenie Związku Hodowców Koni i w/w kwota stanowi 

udział gminy we współfinansowaniu imprezy. 

- radny Karasiewicz – czego dotyczą zwiększone wydatki na podróże  zagraniczne, szkolenia 

pracowników oraz  czy konieczny jest wydatek na zakup i montaż wagi na PSZOK-u ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że zwiększone wydatki na wyjazdy zagraniczne dotyczą 

zaproszenia delegacji z naszej gminy do zaprzyjaźnionych gmin w Niemczech i Holandii i na 

ten cel chcemy zabezpieczyć środki. 

Jeśli chodzi o szkolenia dla pracowników to od tygodnia trwa cykl szkoleń w naszej gminie dla 

kierowników w zakresie poprawy kierowania oraz relacji. 

Jeśli chodzi o wagę to nadarzyła się okazja zakupu używanej wagi od MIKOROL-u, która może 

ułatwić sprawowanie kontroli na PSZOK-u nad gospodarką odpadami. 

- radny Kulczyński – kwestia wzrostu deficytu budżetowego ? 

- W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że są to środki z programu „Cyfrowa Gmina” oraz 

niewykorzystane dochody z Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych. 

- radna Mazurek – prosiła o wyjaśnienie zwiększenia wydatków na usuwanie odpadów z folii 
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W odpowiedzi P.Natalia Włodarczak – kierownik referatu ochrony środowiska wyjaśniła, że 

tak jak w ubiegłym roku gmina stara się o dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na utylizację folii rolniczych. 

- radna Mazurek – zapytała czy możnaby rozszerzyć dowóz dzieci do świetlicy 

środowiskowej?  

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił,  że w ubiegłym roku odnotowano zwiększone wpływy z 

alkoholu i od tego momentu mamy wpływy na tyle duże, że przeznaczono dla dzieci część na 

ferie zimowe i ferie letnie. Zauważyliśmy też, że część dzieci nie korzystała ze świetlicy bo nie 

miała później dojazdy do domu.st ad zdecydowano żeby te dzieci dowieść i w wyniku czego 

około 8 dzieci zapisanych do świetlicy. Mankamentem jest,  że nigdy nie wiemy jak te 

wpływy z alkoholu będą się kształtowały. Procent jest od sprzedaży alkoholu. Wpływy z 

akcyzy nie są znane. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Na 11 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz glosowania radnych stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 

(Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok 2023 stanowi 

Załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Adn.10 -  Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

finansowej na lata 2023-2032. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt – Przemysław Renn. 

Zmian w WPF dokonano zgodnie ze zmianami w budżecie Gminy. 

Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -6.406.729,47 zł i jest wyższy o 

211.992,63 zł w związku ze zwiększeniem przychodów. 

Dostosowano również kwoty wydatków bieżących i majątkowych związanych z realizacją 

środków europejskich na łączną kwotę  171.435,00 zł. 

Ponadto w Wykazie Przedsięwzięć wprowadzono przedsięwzięcie pn.”Cyfrowa Gmina”, 

którego celem jest cyfrowy rozwój gminy wraz ze zwiększeniem cyberbezpieczeństwa. 

Łączne nakłady finansowe wynoszą 171.735 zł. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad projektem 

uchwały. 

Na 11 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 

(Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2032 stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Adn.11.Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
w 2022 roku.  
Sprawozdanie przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
Do sprawozdania zgłosili zapytania: 
- radny Kulczyński - kto podejmuje decyzję o przyznaniu wysokości dotacji ? Co było powodem 
kilkakrotnego odrzucenia oferty „Fundacji Cechownia Artystyczna” ? 
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- radna Mazurek – są 2 stowarzyszenia sportowe w gminie. Jakie są kryteria przydzielania im 
kwot dotacji ? 
Odpowiedzi na zapytania radnych udzieliła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka (BIP-
transmisja obrad godz. 13.37 – 13.45) 
(Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
w 2022 roku stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu). 
 
Adn12. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Mieścisko z działalności 

za rok 2022. 

Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2022 przedstawił jej Przewodniczący – radny 

Ryszard Rodzewicz. 

Rada przyjęła sprawozdanie bez uwag. 

(Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Mieścisko z działalności za rok 

2022 stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Adn. 13. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że okresie międzysesyjnym nie wpłynęła do rady żadna 

interpelacja ani zapytanie na piśmie. 

 

Adn. 14. Wolne głosy i wnioski 

- radna Chelwing: 

1) w związku z nadejściem wiosny prosiła o załatanie dziur na drogach, w tym na Osiedlu 

Piastowskim w Popowie Kościelnym przy blokach 2, 6 i 7; 

2) radna prosiła żeby sprawdzić lampy we wsi Popowo Kościelne gdyż nie  świecą na odcinku 

od P.Stachowiaka, przy Szkole Podstawowej; 

3) droga do Skoków gdzie był 2 tygodnie temu wypadek. Chodzi o stojące przy drodze drzewa. 

Wiatr, który przewrócił drzewo nie był aż tak silny. Czy są prowadzone kontrole dot. stanu 

drzew żeby czuć się bezpiecznie ? 

- radny Kulczyński: 

1) droga gminna w Strzeszkowie na końcu ostatniej posesji jest bardzo rozjechana, że trudno 

wyjechać mieszkańcom z posesji na drogę; 

2) na drodze w Strzeszkowie powstała duża dziura i prosił o jej załatanie; 

3) radny wnioskował o dowóz kruszywa w miejscu gdzie zawraca autobus szkolny w 

Strzeszkowie; 

Będąc przy głosie radny poinformował, że rozmawiał w ostatnich dniach z dyrektorem 

Powiatowego Zarządu Dróg który poinformował, że doszedł do porozumienia z dyrekcją firmy 

de HEUS w Mieścisku w kwestii, że firma zobowiązała się sfinansować opracowanie zmiany 

organizacji ruchu w newralgicznym miejscu postoju TIR-ów, zakupić wymagane znaki 

drogowe, które następnie zamontuje Powiatowy Zarząd Dróg. 

- radny Kozłowski Tomasz – zapytał czy firma wykonująca termomodernizację Szkoły w 

Mieścisku nie powinna mieć kontenerów w czasie prac budowlanych ? 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – Przemysław Renn; 

- w sprawie dziur na wszelkich drogach to gmina ma zawarte umowy na asfalty, utwardzenie 

oraz na kruszywo. Zgłoszone na sesji wnioski zostaną przekazane pracownikom; 



9 
 

- nieświecące lampy – gmina zgłasza to od razu. Zostanie to sprawdzone w ENEI czy jest to 

kwestia bezpiecznika czy tam potrzeba większej kontroli. 

- drzewa przy drodze powiatowej -  po stronie zarządcy drogi leży dbałość o drzewa. Wójt 

zobowiązał się rozmawiać z dyrektorem PZD czy mają przewidzianą kontrolę z wycinką drzew; 

- droga przy  farmie fotowoltaicznej – częściowo była zrobiona. Ponieważ inwestor niszczy 

drogę powinien ją naprawić; 

- Powiatowy Zarząd Dróg jest po rozmowach z firmą de HEUS. Dyrektor przekazał, że jest 

uzgodnione z PZD postawienie znaków i budowa parkingu; 

- radny Rodzewicz – na ul.Zacisze winien być zdjęty zakaz skrętu w lewo. Jednocześnie zwrócił 

uwagę, że istniejące znaki są za wysoko postawione. 

- Wójt wyjaśnił, że znaki zostały  uzgodnione z Policją, Starostą; 

Będąc przy głosie Wójt nawiązał do ostatniej kradzieży sadzonek kwiatów w parku 

Św.Huberta, co zostało nagrane na monitoringu. Poinformował, że sadzonki zostały zwrócone, 

a złodziej przyszedł do Wójta i przeprosił. 

- radny powiatowy – P.Andrzej Banaszyński – pogratulował podjęcia na dzisiejszej sesji 

uchwały w sprawie nadania statusu miasta m.Mieścisko. W kwestii rozmów z firmą de HEUS 

potwierdził, że będzie opracowany projekt organizacji ruchu z budową docelowo parkingu. 

- radna Mazurek – zwróciła się do radnego powiatowego w sprawie bardzo złego stanu dróg 

powiatowych. Planowany w bieżącym roku remont na odcinku 600 m to jest kropla w morzu 

potrzeb. Ponadto zwróciła uwagę aby przy opracowywaniu planu remontu dróg uwzględniać 

budowę ścieżki rowerowej. 

Z kolei w związku z zapytaniem radnego Rodzewicza odpowiedzi udzieliła dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Mieścisku – P.Natalia Pałczyńska na kwestię bałaganu przy płocie od strony 

ul.Zacisze, który pozostał po sprzątaniu budynku Szkoły (BIP-transmisja obrad godz.14.04-

14.06). 

- radny Rodzewicz – korzystając z obecności radnego powiatowego stwierdził, że drogi 

niszczeją bo są skarpy i stoi woda. W pierwszej kolejności należałoby zebrać całe pobocza żeby 

woda odpływała (jako przykład podał drogę w Sarbii). (BIP- transmisja obrad g.14.08-14.09) 

 

W związku z wyczerpaniem zapytań i punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 

podziękowała za udział i dyskusję i zamknęła LXIII sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

 

           Protokółowała:         Przewodniczyła sesji: 

        Inspektor ds. obsługi organów         Przewodnicząca Rady 

        Gminy 

                     /Wiesława Kujawa/           /Kamila Mazurek/  

 


